
  

  

  

  

Beste leden, 

Hierbij ontvang je de maandelijkse digitale Nieuwsbrief van CDA Nijkerk-

Hoevelaken. Daarmee willen wij je op de hoogte houden van wat er binnen het 

CDA speelt en informeren over de politieke standpunten van onze raadsfractie. 

Wij mogen terugkijken op een geslaagd partijcongres dat op zaterdag 23 maart 

plaatsvond in het congrescentrum Hart van Holland in Nijkerk. Een mooie 

promotie voor onze gemeente, mede dankzij deze prachtige accommodatie. Het 

aantal bezoekers overtrof met meer dan 1000 deelnemers alle verwachtingen, 

waaruit blijkt dat onze partij springlevend is.   

Toch zien wij al jarenlang dat ons ledental gestaag afneemt, landelijk, maar ook 

lokaal. Een afname die vooral wordt veroorzaakt door natuurlijk verloop, want 

40% van onze lokale leden zijn ouder dan 70 jaar, terwijl de aanwas van nieuwe 

(jonge) leden achterblijft. Inmiddels telt onze afdeling nog 119 leden, met 

daarnaast een beperkt aantal donateurs.    

Het wordt ook steeds lastiger om leden te vinden die zich actief willen inzetten 

voor het CDA. De functies binnen ons bestuur zijn nu al lastig in te vullen. 



 

Verder moet er bij de volgende gemeenteraadsverkiezingen in 2026 weer een 

divers samengestelde kandidatenlijst liggen om onze huidige sterke positie in de 

gemeenteraad en het college van B&W te kunnen behouden. Als afdeling 

dragen wij met zijn allen de verantwoordelijkheid voor een goede bezetting van 

bestuur en fractie om zo ons lokale CDA sterk te houden. 

Misschien zijn er binnen jouw familie of vriendenkring mensen die belangstelling 

hebben voor maatschappelijke en politieke vraagstukken en zich daarvoor 

vanuit een CDA-profiel willen inzetten. Ga met hen in gesprek en maak hen 

enthousiast. Zij kunnen ook geheel vrijblijvend met bestuurs- of fractieleden in 

gesprek om te ontdekken dat politiek niet alleen heel boeiend is, maar dat je als 

bestuurder van onze afdeling of raadslid van onze gemeente heel veel kunt 

betekenen voor de samenleving. Wij horen het graag.    

Onze raadsfractie informeert je in deze nieuwsbrief over de asielopvang in onze 

gemeente, de ontwikkelingen rondom Landgoed Hoevelaken en de 

armoedebestrijding en wethouder René Windhouwer wil meer kansen creëren 

voor jongeren.  

Mocht je vragen hebben over deze of andere onderwerpen dan kun je altijd 

contact met ons opnemen. Onze mailadressen en telefoonnummers vind je op 

onze website: www.cda.nl/gelderland/nijkerk-hoevelaken   

Joop van Ruler 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 
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Asielopvang 

Zoals iedereen heeft kunnen lezen heeft de Eerste Kamer enige tijd geleden 

ingestemd met de spreidingswet. Dit heeft ook impact op onze gemeente. 

De spreidingswet betekent dat we als gemeente de komende tijd aan de slag 

moeten met asielopvang. Een onderwerp wat vaak veel los maakt. 

 

Het onderwerp asielopvang hebben we in maart besproken. Als CDA hebben 

wij daarbij aangegeven dat ook wij zien dat met de spreidingswet voor onze 

gemeente er een grote opgave ligt. Het gaat in totaal om 278 asielzoekers die 

wij moeten huisvesten. Voor het CDA is het een gegeven dat we dit als 

gemeente moeten doen. Het is een wettelijke plicht.  

 

Wel vinden we het als CDA belangrijk dat we dit zorgvuldig doen. We willen 

geen herhaling van wat er is gebeurd in Hoevelaken. 

 

We hebben als fractie dan ook gevraagd om een gemeentebrede inventarisatie 

waar opvang kan plaatsvinden. Hierbij vinden wij dat we naar alle kernen 

moeten kijken. Ook vinden we dat inwoners gehoord moeten worden. In de 

beginfase, bij het inventariseren van locaties, maar ook zeker wanneer er een 

locatie gekozen is. 

 

Het proces staat nu nog in de kinderschoenen. Binnenkort wordt de 

gemeentebrede inventarisatie gestart. Als CDA houden we de vinger aan de 

pols. 

 

Mocht bovenstaande vragen oproepen, schroom dan niet om mij even te bellen 

of te mailen! 

  

Matthias Blankesteijn 

Fractievoorzitter 

 

  
 



 

Landgoed Hoevelaken 

 

De CDA-fractie heeft zich afgelopen maanden ingezet voor Landgoed 

Hoevelaken. Dit landgoed is een belangrijk deel van Hoevelaken en zeker  voor 

de bewoners van deze kern van groot belang. Ook bewoners van omliggende 

plaatsen maken veel gebruik van het Hoevelakense bos. De gemeenteraad ging 

op donderdag 28 maart akkoord met het voorlopig ontwerp. Met het plan geeft 

de gemeente Nijkerk op zichtbare wijze aandacht aan de kern Hoevelaken. 

Afgelopen maanden is er veel gesproken met inwoners en betrokkenen. De 

CDA-fractie heeft zich sterk gemaakt om zo veel als mogelijk de diverse 

gebruikers een plek te geven in dit rijksmonument én om zo snel als mogelijk 

over te gaan tot het ruilen of aankopen van extra grond. 

Mede n.a.v. de opmerkingen gemaakt door het CDA heeft de gemeente gezocht 

naar alternatieven voor het losloopgebied voor honden als de gemeente 

Amersfoort niet of laat meewerkt aan het verkrijgen van grond. Tevens heeft de 

gemeente een alternatief bedacht voor het parkeren waarmee de overlast voor 

de bewoner bij de huidige parkeerplaats verminderd wordt. 

Het Hoevelakense Bos is als rijksmonument van groot historisch en cultureel 

belang. De verstedelijking is een serieuze bedreiging voor dit mooie stuk natuur. 

Wandelaars, hondenbezitters, fietsers en ruiters maken er intensief gebruik van. 

Mede door de uitbreiding van Vathorst is het aantal bewegingen toegenomen. 

Laten we met elkaar zuinig zijn op dit bos dat in zorgvuldig beheer ligt van bij 

Gelders landschap en Kastelen (GLK). 

  

Jan Hofman 

CDA-commissielid 

 

  
 



Armoedebestrijding, visie op werk en participatie 

 

Twee beleidsstukken in één artikel voor u. 

De fractie van het CDA was blij dat het beleid ten behoeve van bestrijding van 

armoede en de visie op werk en participatie, op de agenda stonden. Stijgende 

armoede is een grote zorg van onze fractie. Iedere inwoner van onze gemeente 

is deel van onze samenleving en levert hier een bijdrage aan. Veel inwoners 

kunnen dit op eigen kracht. Andere inwoners hebben meer of minder hulp nodig 

om te kunnen deelnemen aan de samenleving. Daarvoor dient dit beleid.  

We vinden het belangrijk dat zowel het beleidsplan als de visie uitgaan van 

vertrouwen in en compassie met de inwoner. Daarnaast hadden we een paar 

zorgen die we aan het college mee hebben gegeven: 

Ga hard aan de slag met de communicatie. We hebben al vaak het eenvoudiger 

B1-taalniveau benoemd en ook nu willen we dat de laatste slag geslagen wordt 

door ook documenten en aanvragen (beschikkingen) eenvoudiger te maken, 

gebruik ook beeldmateriaal. 

Ook hebben we onze zorgen geuit over de groep van 18-21 jaar die soms 

buiten de boot valt, doordat regelingen er of pas vanaf 21 jaar zijn, of tot 18 jaar. 

Daarbij is de doelgroep kwetsbaar, omdat zij voor het eerst zaken zelf moet 

regelen: het doen van de eigen belastingaangifte, de ziektekostenverzekering 

betalen, en dergelijke. En tegelijk kunnen ouders niet meer meekijken. 

Ook worden jong volwassenen bedolven onder beïnvloeding van 'influencers', 

online goksites, uitstellende betaalapps, en dergelijke. Terwijl hun brein nog niet 

altijd voldoende weerstand kan bieden aan deze impulsen. We hebben 

gevraagd of het college wil kijken naar de door minister Schouten beschikbaar 

gestelde subsidie voor financiële educatie op middelbare scholen. 

Ook hebben we aandacht gevraagd voor de rol van de gemeente bij pilots en 

initiatieven, blijf vooral actief en zichtbaar voor ketenpartners en de doelgroep. 

En we willen dat de gemeente scherp blijft op effectiviteit en daarom zijn we blij 

dat het participatie- en re-integratiebeleid jaarlijks geëvalueerd zal worden. 

 

 



 

Niels Morpey - CDA raadslid (visie Participatie) en Pam van de Weijer - CDA 

raadslid (beleidsplan armoedebestrijding)  

 

 

  

  
 

Woord van de wethouder 

Kansen creëren voor jongeren  

Als CDA Nijkerk-Hoevelaken willen we ons inzetten om gelijke kansen voor 

kinderen en jongeren te creëren. Reden hiervoor is dat we zien dat het niet voor 

elke jongere geldt. Graag wil ik twee ontwikkelingen even in het zonnetje zetten. 

Als ik ’s ochtends de hond uitlaat zie ik al de nodige kinderen in taxibusjes de 

wijk uitgaan om naar het speciaal onderwijs te gaan. Aan het einde van de dag 

komen ze uiteindelijk weer thuis. Uit gesprekken met jongeren ervaren zij de rit 

met taxi als zeer onrustig en ze missen de kans om ’s middags met vriendjes of 

vriendinnetjes af te spreken. Samen met het onderwijs ben ik aan het kijken hoe 

we meer kinderen met een extra ondersteuning in Nijkerk naar school kunnen 

laten gaan en proberen we kinderen te coachen in het zo zelfstandig mogelijk 

reizen. Dit laatste is goed voor de eigenwaarde van de kinderen. Ook blijkt dat 

het reizen op de fiets of met het OV minder onrustig is. Ik ben dan ook erg blij 

dat ik laatst aan de 1e groep kinderen een certificaat heb mogen overhandigen 

omdat ze nu op de fiets of met de trein naar school gaan. Het enthousiasme van 

kinderen laat zien dat we op de goede weg zijn. 

Zo zijn er afgelopen jaar helaas ruim 50 jongeren in Nijkerk zonder diploma van 

school gegaan. Zij hebben hierdoor een veel kleinere kans op werk. Redenen 

hiervoor zijn dat de school niet altijd aansluit op de wensen van de jongeren, er 

thuis veel aan de hand is en sommige jongeren nog steeds kampen met de 



 

naweeën van Corona. Om ervoor te zorgen dat er minder jongeren zonder 

diploma van school gaan, wil ik vooral de samenwerking met het bedrijfsleven 

verbeteren. We horen van veel jongeren dat ze liever werken dan naar school 

gaan. Door leerwerktrajecten aan te bieden hopen we dat meer jongeren 

uiteindelijk toch een diploma halen. Ook kijken we nadrukkelijker naar de 

thuissituatie omdat een stabiele thuisomgeving ook helpt om jongeren te 

stimuleren een diploma te halen.  

René Windhouwer, wethouder 

 

  

  

  
   

 


